
 

 

 

 

 

 

 

 

Referat 

 

Der indkaldes til møde i Møde nr. 

Skolebestyrelsen 07 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

12.04.18 Personalerummet 17.00/19.30 

Deltagere 

Chalotte Fagan, Regitta Vang Møller Kjær, Julja Buerstedde, Louise Lud-

vig, Troels Jørgensen, Brian Hansen, Henrik Hansen, Jonna Ellerkamp, Be-

tina Horskjær, Marie Henriksen, Tanja Mortensen, Lene Brandt. 

Bemærkninger 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

2. Spørgsmål til siden sidst (bilag 1) 

Vi mangler suppleanter til skolebestyrelsen. 

3. Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har talt om hvad de overvejer at købe. Der mangler skral-

despande til skolegården, dem betaler kommunen. Elevrådet har 

valgt at købe en bold ind til hver klasse. Der skal laves en plan over 

fodboldbanen (hvilke klasser har den på hvilke dage). Der tales også 

om selv at købe lys og evt. røg som kan bruges til skolefesterne og 

andre arrangementer.  

4. Budgetopfølgning 

LB udleverer et bilag. Marianne og Lene har lavet ledelsestilsyn i 

marts. Tallene ser fine ud. Der ansættes ikke en ny for Pia. Alle lærer 

skal til kommende skoleår undervise en lektion mere. SFOéns tal ser 

knap så fine ud.  

 

 

 

Skanderup−Hjarup 

Forbundsskole 

 

Dato 12. april 2017 

Udsendt af 

Tanja Helene Mortensen  

 

 

 

Direkte telefon 79 79 77 93 

E-mail tanja@kolding.dk 



 

 

  Side 2 

 

5. Evaluering af et princip (Bilag 2) 

Denne gang er det ikke gruppearbejde, fordi princippet omhandler 

timefordeling og skemalægning. LB gennemgår princippet og vi retter 

til løbende i fællesskab.  

6. Næste skoleårs planlægning 

LB orienterer. Vores ansøgning i forbindelse med at afkorte skoleda-

gen er gået igennem og mellemtrinnet har til kommende skoleår fået 

nedskåret skoledagen således de får fri klokken 14 hver dag. Det be-

tyder således at mellemtrinnet får to lærer i undervisningen i to natur 

og teknologi og to lærer i to dansktimer om ugen. På opslagstavlen 

kan I se et opslag over skoleårets planlægning. Vi har tillige ansøgt 

en udviklingspulje med overskriften ”Kroppen som kognitiv ressource” 

og den er gået igennem vi kender dog ikke beløbet.  

Vi skal deltage i et projekt som hedder ”Edison” til kommende sko-

leår.  

Vi skal have en fælles obligatorisk kommunal emneuge i uge 46. Næ-

ste skoleår handler det om Verdensmålene.   

7. Skolebestyrelsens årsberetning 

Charlotte vil gerne have input med emner til formandsberetningen.   

8. Evaluering af skolefesterne 

God fest og godt skuespil. Det var en god oplevelse med indmarch. 

Der var udfordringer med lyden på de bagerste rækker. Man sad me-

get tæt i aulaen når man skulle spise. Netbutikken virker underlig når 

man skal tilmelde. Man skal påfør et ekstra barn for at den vil til-

melde. Der bør stå i invitationen at det er 5. klasse der bemander bo-

den.  

9. Hvordan er jeg et aktivt medlem i skolebestyrelsen? 

Det er et punkt der udspringer af sidste møde. Der er det bedste flow 

i møderne hvis der er fuld fremmøde. Men der skal også være plads 

til afbud. På årshjulet er der skitseret op hvem der gør hvad til vores 

arrangementer. Man kunne godt dele opgaverne ud noget før end på 

det sidste møde end lige inden et arrangement. Det besluttes hermed 

at man skal tilstræbe sig melde afbud 14 dage før mødet hvis det er 

muligt. Hvis der er færre en 4 forældrevalgte der kan deltage aflyses 

mødet og der lægges en time ekstra på næste kommende møde. Der 

kunne være et fast punkt på dagsordenen hvor vi får fokus på forde-

lingen af arbejdsopgaver generelt i bestyrelsen. Det er hensigtsmæs-

sigt at der kommer en tovholder på de store arrangementer.  Tovhol-

deren kan så delegerer yderligere ud, også blandt forældre der ikke 

er i skolebestyrelsen.  

10. ”Tjek på principperne” 

Julja og Regitta får overblik over om vi har de principper skole og for-

ældre anbefaler. 

Det springer ud af, at vi på sidste bestyrelsesmøde drøftede om vi har 

de principper der er lovpligtige. Det er undersøgt og de der er lovplig-

tige har vi.  



 

 

  Side 3 

 

11. Trivselsmålingen blandt eleverne 2018 

TM orienterer. Lige i øjeblikket er klasserne i gang med at gennem-

føre Den nationale trivselsmåling. Den kan gennemføres indtil 31. 

maj. Resultatet præsenteres for skolebestyrelsen i begyndelsen af 

næste skoleår. 

Der er også åbnet for ”De obligatoriske Nationale test”. De skal gen-

nemføres inden den 30. april. Den enkelte elev skal tage ti nationale 

test i løbet af sin skoletid. De test der gennemføres her på skolen er: 

 

- Dansk, læsning i 2. 4. og 6. klasse 

- Matematik i 3. og 6. klasse 

- Engelsk i 4. klasse  

  

12. Punkter til næste møde 

Fordeling af arbejdsopgaver i skolebestyrelsen. 

Årshjul 18/19 

Tovholder til store arrangementer 

Datoer til brugernævnsmøder 

Præsentation af trivselsmålingen 

 

13. Eventuelt 

Hvordan står det til med pavillonen? 

Skolechefen var på besøg i mandags hvor vi talte om nedlæggelse af 

barakken. Der skal laves et forslag til budget udvidelse. Vi har drøftet 

at lave en boldbane der hvor barakken står.  

 


